
Harplinge Samhällsförening 
Styrelsemöte nr 6 

Tid och plats: 

17 Januari 2024 i lilla salen på Harplinge äldreboende/Kvarnlyckan. 

Närvarande: 

Dan Karlsson (ordförande), Sara Kjellson (sekreterare), Camilla Lindblom, Caroline Svensson, 
Håkan Ljungberg. 

1. 

Öppnande 

Ordföranden öppnar mötet 

1b. 

Val av sekreterare 

Sara Kjellson väljs till sekreterare för mötet 

2. 

Dagordningen 

Punkt för ekonomi läggs in som punkt 3 b. 
Därefter godkännes dagordningen 

3. 

Föregående mötesprotokoll 

Protokollet gicks igenom och godkändes. 

3b. 

Ekonomi 

Kassör Camilla Lindblom redovisar att Harplinge Samhällsförening för närvarande har 3200:- i 
likvida medel från förra året. 
Inväntar svar på  ansökan om medel för 2024. 



4. 

Arbetsgrupper 

- En inventering och organisering av helgdagsinventarier på lantmännen ska planeras till en 
eftermiddag framöver och dokumenteras. 

- Planera för protokollföring av ansvariga för undersektioner. 

Jul 
Julfirandet i Harplinge ägde rum lördagen den 9 december 2023. Vädret bjöd på regn och 
kyla vilket försvårade julfirande. Dock uppskattas det att cirka 150 personer deltagit vid 
firandet vid något tillfälle under tidsperioden. 
Julgruppen har efter firandet haft ett möte på Börjes där man diskuterade vad som var bra 
och vad som kan bli bättre. 
Malin och Camilla L har även haft ytterligare en träff och diskuterat att sätta ett körschema. 

Granen i centrum blåste ned i stormen på juldagen vilket har resulterat i att lampor i 
ljusslingan gått sönder. Denna ska ses över och därefter  planeras för om det behöver 
inköpas en ny, eller om man kan använda den som finns. 

Halloween 
Halloweengruppen tas över av Sara Kjellson och ska ansvara för att ha ett 
överlämningsmöte med Johan och Christian. Dan förmedlar kontaktuppgifter. 

Nationaldag 
En plan för övertag av nationaldagsfirandet ska diskuteras på nästa möte.  
Alla i styrelsen får i uppgift att fundera på detta till nästa möte. 

Hundrastgårdsgrupp 
Om kommunen ska kunna uppföra en hundrastgård i Harplinge så kommer det behöva 
tillkomma en arbetsgrupp med kontaktpersoner från byn för ändamålet. 
De som anmält sitt intresse för detta via Facebook är: 
Andre Filipe Johansson 
Elina Hansson 
Jenny Vidkranz Wallengren 
Emma Danielsson Lingårdsson 

Caroline tar via messenger kontakt med Andre för att bjuda in till nästa styrelsemöte.   
Andre samordnar med de andra intressenterna. 

5. 

Lokal demokrati 

Nästa möte är 31 januari 2024 klockan 17.00-18.00. 
Dan Karlsson och Håkan Ljungberg deltar.  
Om någon mer har möjlighet att delta så meddela detta till Dan. 



6. 

Styrgruppsmöte 

Nästa möte är onsdagen den 13 mars 2024 klockan 08.00-09.15. 
Dan Karlsson, Håkan Ljungberg och Camilla Lindblom deltar. 

7. 

Årsmöte 

Årsmötet planeras till den 19 mars 2024. 
Dan skickar en förfrågan om att få boka den stora salen på Harplinge äldreboende/ Kvarnlyckan. 
Håkan ansvarar för beställning av fika. 
Inför mötet ska informationslappar delas ut. 

8.  

Valberedningen 

Ska bjudas in till nästa möte.  
Sara ansvarar för att meddela om 2-3 vakanser i styrelsen. 

9. 

Dialogmöte 

Inget datum för vårens möte är satt. 
Förslag om vad som kan tas upp vid dialogmötet 

- Beredskap och kartläggning av viktiga funktioner och personer i byn 
- Kontaktnät vid kris 
Undersöka om Röda korset/ Civilförvsarsförbundet hade kunnat komma och informera i detta fall. 

- Hundrastgård, kontaktpersoner och plan 
- Konstverk i centrum, involvera de besökande från byn i vad som ska uppföras. 

En sammanställning från förra dialogmötet ska gås igenom på nästa möte för att identifiera fler 
punkter till dialogmötet. 

10. 

Övriga frågor 

Konstverk i centrum.  
För att kunna gå vidare med frågan behöver ett beslut tas om vad som ska uppföras, vart 
detta beställs eller vem som ska utforma detta. 
Förslag på kostverk: 



- Någonting som knyter an till byns musikaliska anknytningar: Gyllene Tider, Mariette Hansson 
eller allmänt musikaliskt kostverk (tex en G-klav). 

- Fortsatt strävan efter ett kostverk av stenkonstnären Erik Nilsson. 
- Någonting som knyter an till samhället, någon typ av bondesymbol, Harplinges gamla 

kommunsköld, fru harpa, etc.  
Frågan kommer att diskuteras på dialogmötet. 

Vakanser i styrelsen 

Caroline Svensson och Ulla Thuresson har meddelat att de lämnar sina uppdrag i styrelsen. 
Valberedning meddelas. 

11. 

Nästa möte 

15 februari klockan 18.00. Camilla L bokar biblioteket samt beställer fika till mötet. 
Hundgruppen samt valberedningen bjuds in till mötet. 

12. 

Avslutning 

Ordföranden avslutar mötet 


